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در بین بازیکنان داخلی دعوت شده به تیم ملی، چند درصدشان شایسته حضور در 
این تیم هستند؟ جلالی به این سؤال پاسخ داد: »با دو سه تغییر که طبیعی است و هر 
کسی نظری درباره بازیکنان دارد. فکر می کنم بهترین های لیگ ما فعلًا همین هایی 
هســتند که به تیم ملی دعوت شده اند.«این در حالی اســت که تعداد لژیونرهای ما 
بیش از 15 بازیکن هستند. در این شرایط، چنددرصد از بازیکنان داخلی و لژیونر ما، 
تیم اصلی در جام جهانی 2022 قطر را تشــکیل می دهند؟ جلالی گفت: »در همین 
بازی های مقدماتی جام جهانی فقط وحید امیری از بین بازیکنان داخلی در ترکیب 
اصلی ما حضور داشت و بقیه لژیونر بودند. حالا هم همان اتفاق خواهد افتاد و یک 

یا نهایتاً 2 نفر از بازیکنان داخلی در ترکیب اصلی ما قرار می گیرند.«

بهترینهایلیگما،همینملیپوشاندعوتشدهاند

کی روش در آستانه سفر به ایران:
وقتیخانوادهصدایتمیکند،بایدخودرانشاندهی

کارلــوس کی روش، ســرمربی جدید تیم ملی 
فوتبــال ایــران بالاخــره در صفحــه شــخصی 
خــود در اینســتاگرام بــه انتخابــش بــه عنوان 
ســرمربی جدیــد تیم ملی واکنش نشــان داد. 
او با انتشــار عکسی در صفحه شخصی خود با 
گرمکن ایران نوشت: »وقتی خانواده صدایت 
می کنــد، تمــام کاری که باید انجــام دهی این 

است که خود را نشان دهی. کاملًا متعهد به وظایف و آماده برای انجام وظیفه 
و مأموریتــی که محول شــده هســتم.« وی در ادامه این پســت نوشــت: »بیایید 
همه با هم انجامش دهیم، برای آینده؛ تیم ملی، بســیار از تو ممنون هســتم.« 
براساس اعلام فدراسیون فوتبال، سرمربی پرتغالی تیم  ملی در اردوی اتریش 

و دیدار با سنگال و اروگوئه هدایت تیم ملی را برعهده خواهد داشت.

ساعتومحلبازیایرانبااروگوئهوسنگالمشخصشد
تیــم ملی فوتبال ایــران در پنجره بازی های ملی در مهرماه، دو دیدار دوســتانه 
برابر تیم های اروگوئه و ســنگال خواهد داشــت که هر دو دیدار در کشــور اتریش 
برگزار می شــود. تیــم ملی ایران ابتدا بــه مصاف یاران لوئیس ســوراس در تیم 
ملــی اروگوئه مــی رود و در ادامه با ســنگال، قهرمــان آفریقا دیــدار خواهد کرد.

محــل برگزاری دیدار ایران - اروگوئه؛ جمعه ورزشــگاه NV ARENA اســت که 
در تاریخ یک مهرماه برگزار می شود. شاگردان کارلوس کی روش در اولین بازی 
خود به شهر سنت پولتن در نزدیکی شهر وین در مرکز اتریش می روند و ساعت 
۱۸ بــه وقت محلی )۲۰:۳۰ به وقت تهران( در ورزشــگاه NV Arena به مصاف 
اروگوئــه خواهنــد رفت. این ورزشــگاه ســال ۲۰۱۱ ســاخته شــده و تا ۸ هــزار نفر 
گنجایش دارد. دومین دیدار تیم ملی ســنگال؛ سه شنبه پنجم مهر در ورزشگاه 
Motion invest Arena است. این دیدار ساعت ۱۶:۳۰ به وقت محلی )ساعت 
۱9 بــه وقــت ایــران( در ورزشــگاه Motion invest Arena در شــهر مولدینگ در 
حوالــی وین، پایتخت اتریش برگزار می شــود. این ورزشــگاه گنجایش ۱۰ هزار و 

۶۰۰ نفر را دارد.

کمیسیوناخلاقبهتاج:باهنجارشکنانبرخوردشود
ســیدمجتبی قاسمی، دبیر کمیســیون اخلاق کمیته ملی المپیک در نامه ای به 
مهدی تاج رئیس جدید فدراسیون فوتبال با اشاره به انتشار برخی تصاویر و بروز 
برخی رفتارهای نابهنجار از ســوی تعدادی از تماشــاگران فوتبال در ورزشگاه ها 
کــه موجــب دغدغه و تشــویش خاطــر جامعه اخلاق مدار ایران اســلامی شــده 
اســت، بــه رئیس فدراســیون فوتبال تذکــر داد و خواســتار اتخــاذ تدابیری برای 
مدیریت صحیح حضور تماشــاگران در ورزشــگاه ها شد. در این نامه با اشاره به 
پذیرش مســئولیت اتفاقات درون ورزشــگاه ها توســط مدیــران ذیربط، برخورد 
با هنجارشــکنان و رفتارهای خلاف فرهنگ و اخلاق در ورزشــگاه ها مورد تأکید 
قرار گرفته اســت. در متن کامل نامه قاســمی خطاب به مهدی تاج چنین آمده 
اســت: »انتشــار برخی تصاویر مرتبط بــا حضور بانوان در مســابقات لیگ برتر، 
حاکــی از هنجارشــکنی و رفتارهای مغایر ارزش های اخلاقی توســط تعدادی از 
تماشاگران بوده و این امر موجب تشویش خاطر جامعه اخلاق مدار کشور شده 
اســت. بر همین اساس ضمن درک تعهدات بین المللی و لزوم پاسخگویی به 
مطالبــات جامعه، انتظار اســت تمهیــدات لازم برای مدیریــت صحیح حضور 
تماشــاگران در ورزشگاه ها فراهم شده و ضمن مســئولیت پذیر نمودن مدیران 
ذیربط، با هرگونه هنجارشــکنی و رفتارهای خلاف فرهنگ و ارزش های اخلاقی 

برخورد گردد.«

حامــد جیرودی/ با گذشــت 6 هفتــه از رقابت های 
لیــگ برتــر بیســت و دوم، می توان شــرایط تیم ها 
و بازیکنــان حاضــر در ایــن مســابقات را ارزیابــی 
کــرد. مســابقاتی کــه در آن پرســپولیس، گل گهــر، 
اســتقلال، سپاهان، فولاد و تراکتور که به ترتیب در 
رده های اول تا ششــم جدول آن هستند، مدعیان 
اصلــی به شــمار می رونــد و تیم هایــی مانند مس 
رفســنجان و نفــت مسجدســلیمان هــم کیفیــت 
فنی خوبی را از خود به نمایش گذاشته اند. مجید 
جلالــی مربــی و کارشــناس فوتبــال کشــورمان در 
ایــن خصوص بــه خبرنگار »ایــران« گفت: »وقتی 
بازی هــای لیگ برتــر را دنبال می کنیــم، برآیندی 
که از آن به دســت می آید، با سطح هزینه هایی که 
شــده، خیلی مطابقــت ندارد. در واقــع می توانیم 
بگوییم که لیگ برتر یک عظمت توخالی اســت و 

خیلی از نظر کیفی رشد نمی بینیم.«
بــا اینکــه بــه نظــر می رســد ســطح کیفــی این 
مســابقات نســبت به گذشــته بهتر شــده امــا نظر 
دیگــری در ایــن رابطــه وجــود دارد. او در این باره 
عنــوان کــرد: »واقعیــت ایــن اســت کــه در بخش 
دفاعــی، تمــام تیم هــا خوب شــده اند. وقتــی این 
دیــدگاه حاکم شــده کــه تیم هــا گل نخورنــد بهتر 
کســب  خوبــی  مقــام  نخوریــد،  گل  اگــر  و  اســت 
می کنیــد یا جــام می گیریــد، این گرایــش افزایش 
پیــدا می کند و الان تیم های ما از نظر بازی دفاعی 
خیلی پیشرفته بازی می کنند و بهترین سبک های 
دفاعــی روز دنیــا را به خوبــی انجــام می دهند اما 
در زمــان مالکیــت تــوپ، هیــچ رونق و پیشــرفتی 
نمی بینیــم. بنابرایــن تقریباً هیچ هفته ای نیســت 
که بازی صفر- صفر نداشــته باشــد و میانگین گل 

هــم خیلــی پایین اســت. بــه خاطر اینکــه ضعف 
در حملــه مقابــل مهــارت در دفــاع کــردن قــرار 
گرفته اســت. در این شــرایط، بازی هــا صحنه های 
خطرنــاک، گل و هیجان کــم دارد و الان تیم هایی 
کــه بهتر می توانند دفاع کنند، جایشــان در جدول 

بهتر از بقیه است.«
اتفاق جالبی که در این میان افتاده، این اســت 
که بهترین گلزن لیگ برتر، یورگن لوکادیا مهاجم 
هلندی پرســپولیس بــا 4 گل زده و بهترین پاســور 
لیگ هــم، ریکاردو آلــوز هافبک پرتغالــی تراکتور 
بــا 4 پاس گل اســت. آقا معلم در ایــن باره چنین 
نظــر داد: »وقتــی شــما بخواهیــد در بخش حمله 
به موفقیت برســید، فرایند ســخت تری نسبت به 
دفــاع دارد و زمانبــر اســت. مــا در بخــش دفاع با 
تمریناتــی کــه داریم، موفق هســتیم امــا به خاطر 
اینکــه مربیان ما فرصــت ندارند یــا نمی خواهند، 
بازیکنــان بخــش تهاجمــی را از خــارج می آورند. 
اما این موضوع نمی تواند نشــان دهنده پیشرفت 
فوتبال ما باشــد. ما این بازیکنــان را به عنوان یک 
ابــزار کمکی می آوریم و آنها کار را انجام می دهند 
امــا در نهایــت فوتبــال مــا آن چیــزی کــه هســت، 
هســت و وقتی برای تیم ملی می خواهیم مهاجم 

دعوت کنیم، با مشکل مواجه می شویم.«
دقیقــاً همین اتفــاق هم افتــاده و تنها مهاجم 
دعــوت شــده بــه لیســت اخیــر تیــم ملــی توســط 
از جمــع بازیکنــان داخلــی،  کارلــوس کــی روش 
شــهریار مغانلــو مهاجــم ســپاهان اســت. جلالی 
ادامــه داد: »بلــه و احتمــال هم دارد کــه او از تیم 
ملــی خط بخورد، چرا که در پســت او بازیکنانی را 
داریــم کــه خارج از کشــور بازی می کننــد. بنابراین 

ایــن لیگ بــا این شــاخصه ها، شــاید نتواند کمکی 
بــه فوتبــال ما بــرای آینده کنــد. می توانــد هیجان 
بیاورد یا خبرســازی کند یا باعث غم و شادی شود 
و کلًا ســرگرم کند اما فوتبال را پیشرفت نمی دهد. 
مگر اینکه به طور اساســی دنبال راه هایی بگردیم 
کــه تیم ها، مربیان و مدیران مــان را وادار کنیم به 
اینکه به کیفیت اهمیــت بدهند. این موضوع هم 
دو محرک دارد؛ یکی رســانه ها که البته خودشــان 
خیلی گرایشی به کیفیت ندارند و تمرکزشان روی 
نتیجــه آخــر بازی اســت. یکــی هــم افکارعمومی 
از  را  بایــد مطالبــات خودشــان  اســت. هــواداران 

کیفیت بازی بالاتر ببرند.«
شاید برای اینکه مدعیان اصلی قهرمانی لیگ 
را معرفــی کنیم، زود باشــد اما این مربــی فوتبال 
در ایــن رابطه اظهار داشــت: »این چیــزی که ما تا 
پایان هفته ششم دیدیم، این است که پرسپولیس 
تیمی در حال پیشــرفت اســت. اصلًا خوب شروع 
نکــرد و کیفیــت خوبــی هم نداشــت امــا هفته به 
هفتــه بهتر شــد و الان در این دوهفتــه آخر از نظر 
کیفــی هم بهتــر بازی کرده اســت. نســاجی هم از 
نظــر کیفی خوب بازی می کند و اگر صبور باشــند، 
نتایــج خوبی خواهنــد گرفت. مس رفســنجان در 
آینده تیم بهتری خواهد شــد و در حال پیشــرفت 
است. نفت مسجدسلیمان با توجه به بضاعتش، 
کیفیــت خوبــی دارد. ایــن تیم هــا می تواننــد بهتر 
شوند اما ســپاهان روند پیشــرفت ندارد. در این 6 
هفته بهترین دیدارش همان اولین بازی اش بوده 
اســت. اســتقلال هــم نوســان دارد ولی اگــر بتواند 
روند بازی با نســاجی را در ۳ بازی آینده هم ادامه 

دهد، می تواند امیدوارکننده باشد.«

مجید جلالی در گفت و گو با »ایران«:

لیگبرتر،عظمتیتوخالیاست
تیم ها دفاع روز دنیا را انجام می دهند اما در مالکیت و حمله پیشرفتی نمی بینیم/ بهترین گلزن و گلساز خارجی نشانه رشد ما نیست

ضعف های مس رفسنجان و سهم ربیعی در آن

تکاپویکماثرپدیدهسابقلیگبرتر
پــس از دو فصل درخشــش در لیگ برتر فوتبال 
کشــور، مس رفسنجان اوقات سخت و کم ثمری 
را در لیگ بیســت و دوم سپری می کند. این تیم 
اگــر چه در شــش هفته اول لیگ بدون شکســت 
مانــده امــا فقط یــک بار به پیــروزی رســیده و با 
اینکه خوردن فقط ۲ گل در این شــش بازی یک 
دســتاورد مهم برای مســی ها بوده امــا در نقطه 
مقابل زدن تنها ۳ گل هم نشــانه روشــن ناکامی شان تلقی شده است. با 
توجه به فشــردگی مســابقات و سطح نزدیک بازی تیم ها و فاصله اندک 
آنها در جدول رده بندی حتی یکی دو برد هم کافی اســت تا مســی ها سه 
- چهــار پلــه در جدول بــالا بیایند و بــه رده های چهارم و پنجم برســند و 
به این ســبب در ظاهر جای نگرانی برای آنها نیســت اما تیمی که در هر 
دو فصل گذشــته پدیده لیگ شناخته شد و فاصله کمی تا کسب سهمیه 
آسیایی داشت، با نتایج حاصله اش در لیگ امسال به وضوح نشان داده 
که دیگر آن تیم پویای ســابق نیست و محمد ربیعی باید هر چه سریع تر 
فکری برای این قضیه کند. این ســرمربی جوان در ایام »پیش فصل« نه 
تنها منفعل نبود و خریدهای نازل و کم اثری نداشــت بلکه کوشــید جای 
خالی برخی محســنات را در مکانیزم کاری تیمــش پرکند. حفظ گادوین 
منشــا آقای گل نیجریه ای لیگ بیســت و یکم کار مهمی از ســوی ربیعی 
و ســایر ســران مس بود و شــاید مهم تــر از آن، جذب لوســیانو پریرا دیگر 
گلزن خارجی و مســن ســال های اخیر لیگ بوده باشــد. درســت است که 
پریرای ۳9 ســاله در شــش هفته اول لیگ امسال درخشــش و آمار بالای 
گلزنــی اش در زمان حضور خود در فولاد را تکرار نکرده و پراشــتباه و دور 
از فرم ایده آل نشــان داده اما با توجه به ســابقه خــوب و کارایی ذاتی اش 
ایــن امیــد وجــود دارد کــه پــس از تعطیلی لیگ بــه آرامی و بــا تمرینات 
بیشــتر بــه هماهنگی با یاران فعلی اش در رفســنجان نائل شــود و همان 
مهاجمــی نشــان بدهد که ربیعی با دیدن بازی هــای پر فروغش در اهواز 
مبادرت به اســتخدام او کرد. مشکل مس نه نمایش بسیار ضعیف پریرا 
و عجز منشا حتی در گل کردن ضربات پنالتی، بلکه نمایش عمومی اش 
و ارائــه بازی هایی کســالت بــار و فاقد خلاقیت در تمامی شــش دیدارش 
بــوده اســت. ترکیــب مســی ها اضافه بــر دو مهاجــم خارجی فــوق الذکر 
سرشــار از نفرات نامدار، قوی و خوش سابقه است. رامتین سلیمان زاده، 
حســن جعفــری، مهدی ترکان، فــراز امامعلی و البته محســن آذرباد که 
از بهترین پاســورهای لیگ در فصل گذشــته بودند، امســال هم برای این 
تیم متعلق به اســتان کرمان پا به توپ شــده اند و حامد لک هم به جمع 
آنهــا اضافه شــده اســت. جفرســون باهیا دیگــر »خارجی« مــس هم در 
میدان ها حاضر اســت اما نه قابلیت های فنی آنها در حد گذشــته بوده و 
نه کارهای ترکیبی شان و به واقع تاکتیک های انتخابی ربیعی گرهی از کار 
مس گشــوده اســت. ربیعی در مصاحبه هایش ادعا کرده که مس در هر 
یک از مسابقاتش فرصت های گلزنی زیادی را خلق کرده و فقط در زدن 
ضربات آخر ضعیف ظاهر شــده و بنابراین نباید نگران مس شــد و ایراد 
چندانی به تیم او وارد نیست اما اگر این را هم بپذیریم، همین که تیم او 
به رغم داشتن این همه عوامل تهاجمی شامل دو نفر از بهترین گلزنان 
ســال های اخیر لیگ از هنر گلزنی های پر شــمار دور نشــان داده، حاکی از 
ضعفی آشــکار و بیانگر ایــرادات کار کادر فنی رفســنجانی ها و بخصوص 
شخص ربیعی است. تکاپوی صرف و تلاش مفرط شاید برای حفظ یک 
تیم در لیگ برتر کافی باشــد اما برای تحقق اهداف مس که قطعاً بسیار 

فراتراز این است، به هیچ روی کفایت نخواهد کرد.

توصیف جالب سرمربی پورتو از محرومیت طارمی

اژدها،مانعجدایی»پسرخلیجفارس«شد
پورتــو از ســاعت ۲۳:۳۰ دیشــب در دومیــن هفتــه از مرحلــه گروهــی لیگ 
قهرمانــان اروپــا بــه مصــاف کلوپ بــروژ رفت. دیــداری که مهــدی طارمی 
به دلیــل اخراج شــدن در بازی هفته گذشــته مقابل اتلتیکــو مادرید آن را از 
دســت داد. در این میان، ســرجیو کونسیسائو ســرمربی پورتو به محرومیت 
طارمــی در ایــن بــازی واکنــش جالبــی داشــت و گفــت: »تونــی مارتینــز و 
اوانیلســون بازیکنــان متفاوتــی هســتند، امــا مــن وارد جزئیات نمی شــوم. 
فــردا بــه طارمــی مرخصــی دادم، لیاقتــش را دارد. او خیلــی بــازی کرده و 
کیلومترهــای زیــادی دویده، گل زده و پاس گل داده اســت.« کنسیســائو در 
حالــی به حمایــت از طارمی پرداخته که در نقل و انتقــالات اخیر، تیم های 
مختلفی از جمله میلان، چلســی و فنرباغچه خواهان به خدمت گیری این 

بازیکــن بودند اما پورتو ســتاره ایرانی 
اش را حفظ کرد و می خواهد در آینده 
هم او را نگــه دارد. اکرم کونر خبرنگار 
مشــهور ترکیــه و فعــال در زمینه نقل 
و انتقــالات فوتبــال در ایــن رابطــه در 
صفحــه توئیتــرش نوشــت: »باشــگاه 
پورتو خواهان تمدید قرارداد ماتئوس 
مهــدی  و  کلمبیایــی  بازیکــن  اوریبــه 
طارمــی مهاجــم ایرانــی اش اســت. 
قــرارداد طارمــی تا ســال ۲۰۲4 اعتبار 
دارد ولــی ایــن اقدام اژدهایان نشــان 

می دهد، غول فوتبال پرتغال می خواهد ستاره ایرانی اش را برای سال های 
طولانــی نگه دارد.« گفتنی اســت پس از اینکه طارمی در هفته ششــم لیگ 
برتر پرتغال خوش درخشید و موفق شد یک گل بزند و یک پاس گل بدهد 
تا پورتو با نتیجه ۳ بر صفر مقابل چاوز پیروز شود، سایت »سوفا اسکور« به 
معرفی بهترین بازیکنان هفته ششــم لیگ پرتغال پرداخت و او را با کسب 
امتیاز 7.6۳ جزو ۱۰ بازیکن برتر لیگ و در رده چهارم این فهرست معرفی 
کرد. طارمی بعد از درخشــش در بازی با چاوز جایزه بهترین بازیکن زمین 
را کســب کــرده بــود. او در 6 هفتــه لیــگ برتر پرتغــال ۳ بار جایــزه بهترین 

بازیکن زمین را کسب کرده و از این حیث رکورددار است.
سرمربی سابق استقلال نامزد بهترین مربی هفته امارات شد

ترفندمجیدیبرایبرداتحادکلباء
اتحــاد کلباء بــا هدایت فرهاد مجیدی در هفته دوم لیگ امارات، بازگشــت 
خوبی داشت و بعد از شکست هفته اول، موفق شد الوحده را ۱-۰ شکست 
دهــد. در ایــن شــرایط، شــبکه »ابوظبــی اســپورت« امــارات بعــد از اتمــام 
مســابقات هفته دوم لیگ امارات بــه معرفی بهترین های هفته پرداخت و 
نام ســرمربی سابق اســتقلال را در کنار ۳ مربی دیگر به عنوان کاندیداهای 
بهتریــن مربــی هفتــه لیگ امــارات قــرار داد. تغییر سیســتم مجیــدی از ۳ 
دفــاع به 4 دفــاع و تغییر رویکردش باعث شــد تا اتحاد کلبــاء در یک بازی 
مهم برنده شــود. این تیم بعد از گذشــت ۲ هفته از لیگ امارات با کسب ۳ 
امتیاز در رده هشــتم جدول ۱۲ تیمی قرار دارد. کارشــناس شــبکه »ابوظبی 
اســپورت« دلیــل انتخاب شــدن مجیدی در میــان بهترین مربیــان هفته را 
این طــور بیان کــرد: »مهم ترین دلیل حضــور مجیدی در میــان بهترین ها، 
تغییر تاکتیک و سیســتم درست بود. مجیدی هفته گذشته مقابل البطائح 
شکست خورده بود و کار سختی مقابل الوحده داشت. اما این مربی خیلی 
خــوب با تغییر سیســتم ۳ دفاعــه به 4 دفاعه نتیجه مطلوب را کســب کرد. 
بازگشت به نوار پیروزی کار سختی بود که مجیدی با این ترفند به این مهم 

رسید به همین خاطر او در میان بهترین ها حضور دارد.«

واکنش امامی فر به تحولات مرکز ملی فوتبال:

مرادورزدهاندتابگویندتودیگرنیستی
شــد  منتشــر  خبــری  دوشنبه شــب 
مبنــی بــر اینکــه علیرضــا امامی فــر، 
بازیکن سابق پرســپولیس و تیم ملی 
شــهاب الدین  ریاســت  زمــان  از  کــه 
عزیزی خــادم در فدراســیون فوتبــال 
و دوران سرپرســتی میرشــاد ماجدی 
ریاســت مرکــز ملــی فوتبــال ایــران را 
برعهده داشــت، از ســمت خــود کنار 
رفتــه اســت که حمیــد اســتیلی مدیر 
ســابق تیــم ملــی هــم کــه میهمــان 
برنامــه »فوتبــال برتــر« بــود، از ایــن 
امامی فــر،  امــا  کــرد.  انتقــاد  اقــدام 
دربــاره تحولات مرکز ملــی فوتبال به 
تســنیم گفــت: »سرپرســت دبیرکلی 
فدراســیون فوتبــال در نامــه ای مدیر 
هتــل آکادمــی را که زیر نظــر من بود، 
به عنــوان معاون مرکــز ملی منصوب 
کــرد و قــرار اســت زیــر نظــر دبیــرکل 
کــه  صورتــی  در  شــود.  کار  مشــغول 
اصــولًا چــارت ســازمانی ایــن شــکلی 
نیســت. مــن به عنــوان رئیــس مرکــز 
انتخــاب  را  معاونــم  فوتبــال،  ملــی 
می کنم نه دبیرکل فدراسیون فوتبال. 
مــن در نامــه ای رســمی خطــاب بــه 
و  فدراســیون  رئیــس  تــاج  مهــدی 
مهــدی محمدنبی نایب رئیس اول و 
حراســت گفتم چنین اتفاقی افتاده و 

طبق سیستم اداری بنده هنوز رئیس 
مرکــز ملــی فوتبــال هســتم امــا طــی 
نامــه ای ضمن انتخــاب معاون مرکز 
ملی فوتبال، در پارافی مراتب جهت 
تغییــر و تحــول به بنده اعلام شــد که 
متوجــه ایــن نامــه نشــدم و خواهــان 
مشــخص شــدن تکلیفم شــدم. باید 
بدانــم آیــا رئیــس مرکز ملــی فوتبال 
هســتم یــا نه. نامــه ای که فرســتادند، 

ابهام داشــت و هنوز پاسخی دریافت 
نکــرده ام.« او ادامه داد: »برای اعلام 
عــدم همــکاری نامه رســمی از طرف 
فدراســیون فوتبــال به مــن می دادند 
که آقــای امامی فر در یک ســال و نیم 
حضورتــان در مرکــز ملــی فوتبال که 
زحمت کشــیدید یــا نکشــیدید، دیگر 
جــدا  نامــه  ایــن  بــا  نداریــد.  ســمتی 
می شــدم تا مراحل اداری طی شــود. 

پس از کنار رفتن من، معاون کارش را 
ادامــه می داد. این اتفاقات در فوتبال 
طبیعــی اســت امــا اگر کســی حرف و 
بزنــد.«  سیســتماتیک  دارد،  ســخنی 
امامی فــر یــادآور شــد: »من زیــر نظر 
فدراســیون فوتبال هســتم و قــرارداد 
دارم و طبق اصــول کاری باید بگویند 
به شــما نیــاز نداریم. اینکه شــخصی 
)دبیــرکل( بــا ۲۸ ســال ســابقه کار در 
فدراســیون فوتبــال چنیــن چیــزی را 
رعایــت نمی کند، یعنــی دنبال هدف 
بــودم  فوتبالیســتی  اســت.  دیگــری 
کــه شــخصیت حقیقــی ام مشــخص 
اســت و اهل حاشــیه نبوده و نیســتم. 
بــه مــدت ۱۰ ســال وقــت گذاشــتم و 
دکتــرای مدیریــت ورزشــی گرفتــم و 
وارد کار شــدم. تلاش کــردم وظایفم 
را به درســتی انجــام دهــم امــا اینهــا 
تناقض اســت و فکر می کنم حرف ها 
بــا اعمــال یکــی نیســت. سرپرســتی 
مهمانســرای  مســئول  را  او  مــن  کــه 
هتــل کرده بــودم، معــاون مرکز ملی 
کرده انــد. در واقــع مــرا دور زده انــد تا 
بگوینــد تــو دیگــر اینجا نیســتی و قرار 
اســت اینجا را زیر نظــر خودمان اداره 
کنیــم. اشــکالی نــدارد، ولی کارشــان 

غیرقانونی است.«

نویــد مظفــری داور بین المللــی ســابق فوتبال 
کشــورمان، در مــورد نحــوه قضــاوت داوران در 
6 هفته ابتدایــی لیگ برتر به فارس گفت: »در 
ایــن 6 هفته فقط در یک هفته شــاهد قضاوت 
طبیعی و معمولــی داوران بودیم و در 5 هفته 
زیــادی  تأثیرگــذار  اشــتباه های  داوران  دیگــر 
داوران  کمــک  و  داوران  قضــاوت  داشــته اند. 
در هفته ششــم گل  سرســبد اشــتباهات داوران 
در 5۰ درصــد  تقریبــاً  بگویــم  بــود. می توانــم 
تأثیرگــذار  اشــتباه های  برتــر  لیــگ  مســابقات 
داوران و کمــک داوران در تعییــن نتیجه نقش 
داشــته اســت.« او ادامه داد: »دلیل اشتباهات 
زیــاد داوران را نمی دانــم. شــاید تمرکــز لازم را 

بــرای قضــاوت ندارنــد. زیرا گاهــی صحنه های 
آشــکار پنالتی را اعلام نمی کنند! با شبیه سازی 
مهاجمان در محوطه جریمه هم برخورد لازم 
را ندارنــد. از همه مهم تر اینکه با اعتراض های 
زیــاد بــه داوران و کمــک داوران هــم برخــورد 
قانونــی صــورت نمی گیرد.« مظفــری در مورد 
اینکه هواداران دو تیم اســتقلال و پرســپولیس 
مدام یکدیگر را به ســود بــردن از داوری متهم 
می کننــد، عنــوان کــرد: »هــوادار دوســت دارد 
همیشــه تیمش نتیجــه بگیرد و رقیبــش ناکام 
شــود و ایــن مســأله کامــلًا در فوتبــال طبیعــی 
اســت امــا بایــد بدانیــد که مــا فقط اســتقلال و 
پرسپولیس را در لیگ برتر نداریم بلکه ۱4 تیم 

دیگر هــم در این رقابت ها حضــور دارند. همه 
تیم هــا از اشــتباه های داوری در ایــن هفته هــا، 
هم ضرر کرده اند و هم ســود برده اند اما اشتباه  
بیشــتر  پرطرفــدار  تیم هــای  بــازی   در  داوران 
برجســته می شود و به چشم می آید.« او یادآور 
شــد: »با پایان یک فصل و شــروع فصلی دیگر 
تغییری در روند داوری کشورمان رخ نمی دهد. 
مگــر مــا چه کاری بــرای داوران مــان در بین دو 
فصــل انجــام داده ایــم که حــالا انتظار داشــته 
باشــیم آنهــا تغییــرات مثبتــی کرده باشــند؟« 
مظفری در مــورد اینکه با آوردن VAR  داوران 
نــه  یــا  کــرد  خواهنــد  قضــاوت  اشــتباه تر  کــم 
چنین واکنشــی داشــت: »در همین بــازی اخیر 

یوونتــوس برابر ســالرنیتانا در ایتالیــا دیدید که 
بــا وجــود VAR  داور یک پنالتی اشــتباه گرفت 
و یــک گل صحیــح را هــم مــردود اعــلام کــرد. 
بنابراین نباید تصــور کنیم که دوای درد داوری 
فوتبــال مــا فقط آوردن VAR اســت. تــا زمانی 
کــه بــه داوران توجــه لازم را نداریــم و آموزش 
کافی و مناســب به داوران نمی دهیم، شــرایط 
داوری مان تغییر نخواهــد کرد. آموزش داوری 
در فوتبال از رأس مدیریت فوتبال به اســتان ها 
ختم می شود. این شرایط دقیقاً مثل این است 
که شــما بدون خواندن کتاب بخواهید امتحان 
بدهیــد. بنابراین باید به آموزش داوری فوتبال 

توجه جدی داشته باشیم.«

اشتباه داوران در 50 درصد نتایج لیگ تأثیر داشته است

مظفری:داوری
فوتبالما
VARبا
درماننمیشود

رئیس هیأت مدیره پرسپولیس معرفی شد

شاگردانیحیی2بازیدوستانهبرگزارمیکنند
هیــأت مدیره باشــگاه پرســپولیس در حالــی دیروز 
تشــکیل جلســه داد کــه در جریــان آن بــه اتفاق آرا 
حســین شــهریاری را به عنوان رئیس هیأت مدیره 
برگزیــد و رضــا درویش، مدیرعامل نیــز کماکان به 
عنــوان نایب رئیس هیأت مدیــره، فعالیت خود را 
ادامــه خواهد داد. همچنین بــا نظر اعضای هیأت 
مدیــره، مصطفــی لشــگری به عنــوان دبیــر هیأت 
مدیره انتخاب شــد. در این جلســه، مسائل مالی و 
حقوقــی باشــگاه و گزارش های مربــوط به آن مورد 
بحث و بررســی قرار گرفت. اعضا همچنین درباره 
شــرایط تیم و فشــارهای بیرونی همفکری و تبادل 
نظر داشــتند. از دیگر موضوعات مهم این جلســه، 
بررســی وضعیــت تیم هــای پایه بود کــه در جریان 

آن محســن خلیلی مدیــر تیم های پایــه، با حضور 
در بخشــی از جلسه، گزارشــی از اقدام های صورت 
گرفتــه، وضعیت تیم های پایه و مســائل و نیازهای 
پیش رو را ارائه کرد. همچنین امیر هوشنگ پناهی 
که ســابقه فعالیت در باشگاه پرسپولیس به عنوان 
مشاور  و رئیس حوزه مدیرعامل را برعهده داشته، 
طی حکمی از ســوی درویش، به عنوان سرپرســت 
معاونت اداری، مالی و پشــتیبانی باشــگاه ورزشــی 
گفتنــی  شــد.  منصــوب  پرســپولیس  فرهنگــی  و 
اســت تمرینــات پرســپولیس بعــد از بــازی با نفت 
مسجدســلیمان تعطیــل شــد تا سرخپوشــان چند 
روزی را                            بــه اســتراحت بپردازنــد امــا با شــروع دور 
جدیــد تمرینــات، سرخپوشــان قــرار اســت ۲ بازی 

دوستانه انجام دهند تا بازیکنان در شرایط مسابقه 
بماننــد. فــولاد و گل گهــر حریفــان پرســپولیس در 
تعطیلات لیگ هســتند که قرار اســت این دو بازی 

در تهران برگزار شود.


